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Protokół posiedzenia nr 73/2022 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 16 grudnia  2022r., Ratusz, od godz. 15.15 do 16.00 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

- Kierownik Centrum Opiekuńczo Mieszkalnego  – Marzenna Utko 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalne RM  Wioletta Czech, która 
powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, iż komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

ją na Przewodniczącego obrad Wiceprzewodniczącą Heleną Szymkiewicz. 

Ad. pkt 2. 

Z-ca Burmistrza Maciej  Wróbel zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po pkt. 3.3 pkt 

3.4. „opinia projektu uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia” 

Innych zmian nie zgłoszono i przystąpiono do przyjęcia poprawki. 
Komisje przyjęły poprawkę do porządku jednogłośnie. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad wraz z poprawką.  

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1 szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Centrum 
Opiekuńczo – Mieszkalnym – „Kętrzyńskim Domu Wsparcia”. 

3.2 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.3 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.    

3.4 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia. 

4.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
Który komisje przyjęły jednogłośnie. 

Ad. pkt.3 Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, następnie omówił 
projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę, 

 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujące się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę, 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujący się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę. 
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Następnie  

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” – wyraziła opinię pozytywną projektu uchwały wraz z autopoprawką, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną uchwały wraz z autopoprawką , 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną uchwały wraz z autopoprawką . 
3.2 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 1 głos „za”, 1 głos „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – nie 

wyraziła opinii, 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 

3.3 
Skarbnik Miasta  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022.  

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że miasto rezygnuje z dotacji ze względu na wyskoki 
koszt związany z funkcjonowaniem Senior+. Miasta nie stać na funkcjonowanie Senior+ przez 3 lata w 

poprzednim kształcie. Oszczędniej  będzie wykonać ten projekt samodzielnie bez dotacji.  
Zdaniem Radnego Tomasza Komorowskiego jeżeli miasto podejmuje się remontu stołówki to trzeba 

się zastanowić czy mas na to stać. To są pieniądze publiczne. Zastanawia się, czy zasadna była 

likwidacja stołówki i inwestowanie w remont, jeżeli teraz rezygnujemy z dotacji.  
Z- ca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że stołówka i tak wymagała remontu, natomiast seniorzy od 

dawna wnioskują o takie miejsce spotkań.  
 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujące się” 

– wyraziła opinię pozytywną, 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 1 głos „przeciw”,  
1 głosów „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną. 

3.4 
Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Uwag nie wniesiono 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” 

– wyraziła opinię pozytywną, 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną, 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie wnieśli zapytań i wolnych wniosków 

Ad. pkt 5 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej RM 

                                                                           (-) Wioletta Czech 


